

2011年职称英语卫生类阅读理解中英文背诵模板(11) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/646/2021\\_2022\\_2011\\_E5\\_B9\\_B4\\_E8\\_81\\_8C\\_c91\\_646383.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E8_81_8C_c91_646383.htm) [导读]为了让广大考生更好备考

，百考试题职称英语考试频道整理了“2011年职称英语卫生类阅读理解中英文背诵模板”以供广大学员复习使用。更多卫生类试题请访问百考试题职称英语理工类频道。百考试题

祝大家顺利通过考试！\*第三十一篇 Spacing in Animals 文章名称问题答案 Spacing in Animals 31. Spacing in Animals (卫B) 1)

Which of the following is the most appropriate definition of Flight Distance? 2) If an animal's critical distance is penetrated, it will 3)

According to the passage, social distance refers to 4) Which of the following could best replace the word "band" in "We can think of it as a hidden band that contains the group" (in Paragraph 3)? 5)

The example of the children holding hands when crossing the street in the last paragraph shows that 31. Spacing in Animals (卫B) 1)

Distance between an animal and its enemy before fleeing. 2) begin to attack. 3) psychological distance. 4) Strip of land 5) social distance is

sometimes determined by outside factors. 动物间的间隔距离 31.

Spacing in Animals (卫B) 逃跑距离是\_\_\_\_\_。如果越过动物的临界距离，它就会\_\_\_\_\_。群居距离

是一种\_\_\_\_\_。群居距离

是\_\_\_\_\_。孩子手拉手过马路的例子证

明\_\_\_\_\_。 31. 动物间的间隔距离 (卫B) 逃跑

之前动物与敌人之间的距离 开始攻击 心理距离 变化的

群居距离会受到外界因素的影响 \*第三十二篇 Fruit and

Vegetable Juices as Beneficial to Health as Fruits and Veggies 文章名称问题答案 Fruit and Vegetable Juices as Beneficial to Health as Fruits and Veggies 32 . Fruit and Vegetables Juices As Beneficial to Health as Fruits and Veggies 1 ( 卫B ) 1 ) What on earth in both fruits and vegetables and their juices plays the most important role in reducing risk for diseases? 2 ) The judgment that fruit and vegetable juices are less beneficial to reducing chronic disease development is 3 ) The review of the literature has documented the important role of fruit and vegetable juices in reducing the risk of various disease, \_\_\_\_\_ in particular. 4 ) A large epidemiological study also found that using various 100% fruit and vegetable juices contributed to a reduced risk for \_\_\_\_\_. 5 ) People who drink 3--4 servings of fruit and vegetable juices weekly may \_\_\_\_\_ risk of developing Alzheimers disease \_\_\_\_\_ those who drink only once a week. 32 . Fruit and Vegetables Juices As Beneficial to Health as Fruits and Veggies 1 ( 卫B ) 1) Fiber and antioxidant. 2) incorrect 3) cancer and cardiovascular disease 4) Alzheimers disease 5) have three quarters lower, than 水果和蔬菜汁与水果和蔬菜一样对健康有好处 32 . Fruit and Vegetables Juices As Beneficial to Health as Fruits and Veggies 1 ( 卫B ) 究竟是什么使水果和蔬菜和他们的汁能起到减少疾病风险的重要作用 \_\_\_\_\_ 。 果汁和蔬菜汁对减少慢性病没好处的论断是 \_\_\_\_\_ 。 文学评论记载了水果和蔬菜汁在降低各种疾病的风险的重要作用，特别是 \_\_\_\_\_ 。 一项大的流行病学研究也发现用各种各样100%水果和蔬菜汁可减少带来 \_\_\_\_\_ 风险。 每周饮用3-4

次水果和蔬菜汁人可能比每周只喝一次的人产生老年性痴呆的风险是\_\_\_\_\_。 32. 水果和蔬菜汁与水果和蔬菜一样对健康有好处 (卫B) 纤维和抗氧化剂 不正确的 癌症和心血管病 老年性痴呆 低于3/4 编辑推荐：为帮助广大学员有效备考，我们特推出了职称英语2011年网络辅导课程，相信会让大家有耳目一新的视听感受。现在报名职称英语辅导，赠送2010年精品课程 考试E币 两套内部密押试题。#ff0000>点击查看详情》 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)